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Föredragningslista SMP3, Ingenjörssektionen Flemingsberg

Sektionsmöte Period 3, 2023-03-01

Alaufia McCraigon Westerberg

Protokoll Sektionsmöte 2023 - P3

Onsdagen den 1: a mars klockan 17:17 i Rudan KTH Flemingsberg

Närvarande

Lucas Daunfeldt, Talman

Alaufia McCraigon Westerberg, Talmans sekreterare

Hugo Augustsson, Ordförande

Emilia Cantillana, Vice ordförande

Noah Jönsson, QM

Abdulrazzaq Summaq

Joanna Kubik

Moa Eklund

Oscar Blom

Al Halabi Mateusz

Adam Shootari

Jesper Fleetwood

Julia Lofland Gustafsson

Emma Johansson

Lova Thorén

Oliver Lind Yvling

Sebastian Stark
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1. Formalia
1.1. Mötets öppnande

Talman Hugo Augustsson förklarar mötet öppnat kl 17:35

1.2. Val av sekreterare
Sektionsmötet beslutar
att välja Lucas Daunfeldt till sekreterare

1.3. Val av mötesordförande
Sektionsmötet beslutar
att välja Alaufia McCraigon Westerberg till mötesordförande

1.4. Justering av röstlängd
16 närvarande varav 16 stycken sektionsmedlemmar närvarande.

Sektionsmötet beslutar
att röstlängden justeras till 16 mandat.

1.5. Mötets behöriga utlysande & beslutsmässighet
Sektionsmötet beslutar
att finna mötet behörigt utlyst och beslutsmässigt.

1.6. Adjungeringar
Mötet beslutar
att ge XXX XXX närvarande och yttranderätt.
Inget beslut fattades.

1.7. Val av justerare tillika rösträknare

Sektionsmötet beslutar
att välja Joanna Kubik samt Lova Thorén till justerare tillika rösträknare.

1.8.

1.9. Anmälan av övriga frågor

Sebastian Stark frågar om TV:n i Rudan.
Joanna Kubik frågar om kaffeservering.
Jesper Fleetwood nämner att en verksamhetsplan för 2023 åt lokalnämnden bör göras.
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1.10. Föredragningslistan godkännande
Sektionsmötet beslutar
att godkänna föredragningslistan med dess ändringar.

1.11. Föregående protokoll
Föregående protokoll är påskrivet och uppladdat på isflemingsberg.se
Sektionsmötet beslutar
att finna punkten behandlad.

2. Rapporter

2.1. Styrelsen
2.1.1. Ordförande

Hugo rapporterar att:

● Överlämningen skedde i slutet av 2023.
● Lunch föreläsning
● Som ordförande har han blivit intervjuad till Osqledaren.
● Styrelse-kläder + access till KEXET är ordnat.
● Serveringstillstånd utskrivet samt att de ska genomföra ett prov för att förnya

det i vecka 10.
● Bankmöten
● Nytt sektionskort
● Med anledning att kvitton försvinner har styrelsen beslutat att alla inköp till

baren skall läggas ut för personal och kvittona samlas in i ett gemensamt
kvitto-fack.

2.1.2. Vice ordförande

Emilia Cantillana; IsF har lag till Quarnevalen 2023
Styrelsen kommer att jobba med Trello
Teambuilding i styrelsen

2.1.3. Kassör

Adam: Försenad överlämning. Förväntat att ske i slutet av vecka 10 2023
Överlämnas till Mario

2.1.4 Ledamöter

Lova: Närvarat på mottagning tillsammans med FFS (Flemingsbergs förenade studentkårer)

Vill anordna XX tsm med XX

2.2. Organ & Nämnder
2.2.1. Företagsgruppen

Hugo: Lunchföreläsning anordnat
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2.2.2. Qlubbmästeriet

Noah rapporterar att:
● VPR Tema har blivit tilldelat till Flemingsberg. Temat är Lilo och Stitch
● Vissa artiklar till baren skall köpas in från systembolaget.
● Övlämning har gått bra.

2.2.3. Mottagningsgruppen

Jesper Fleetwood rapporterar att:
Fadder och PHÖZ anmälan är tillgänglig.
Tema för mottagningen är bestämt.
De närvarar på MR, mottagningsråd och PR för att nätverka och skapa samarbeten kring
potentiella evenemang med KTH byggsektion + sektionen i södertälje.
Design till märken är på gång.

2.2.4. Slurpenredaktionen

Mateusz: Isabel är en rekyterad medskrivare och har påbörjat att skriva tidningens
innehåll.

2.2.5. Studienämnden

Jesper Sjöberg:
Hugo: Konstaterar att om inget är ordnat under detta möte kommer Styrelsen tillsätta en
styrelsemedlem uppgiften.

2.2.6. Miljögruppen

2.2.7. Idrottsgruppen

Emilia rapporterar att
Instagram, Facebook samt LinkedIn underhålls.

2.2.8. Infogruppen

Emilia: IsF instagram hålls uppdaterad med inlägg
2.2.9. Valberedningen

Hugo: Nämner att det eftersökes kandidater till poster vilket har gått okej.

2.2.10. Spelgruppen

Razzaq: Vill uppmuntra nya personer till att närvara genom att anordna en
turnering. Datum är inte bestämt ännu.

0. Utbytesnämnden
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Hugo: Ingen är inröstad och nämner att Alec kan potentiellt utses.
0. JMLnämnden

Hugo: Albin, ordförande för JML – nämnden är inte närvarande. Ingen rapport har lämnats.
Moa: Har berättat att hon tipsat JML ordförande om att införskaffa tampong-dispenser.
Joanna: Nämner att Nymble har införskaffat dem.
Sebastian: Nämner att THS även tänkt på detta.

0. Kårfullmäktige

Joanna rapporterar att

Under föregående IsF möte konstaterades att den ekonomiska situationen inte är bra för THS. Joanna
uppdaterar att halvårsrapporten är klar och läget är inte så dåligt som förväntat.
Nya kårordförande Niklas har blivit vald samt vice ordförande Sofia från bygg.
Skyddsombud, funka och studiemiljöansvarigs poster är inte tillsatta och därmed har dessa ärenden
nedprioriterats på THS.
Restaurangen behöver renoveras och beräknas kosta omkring 3 miljoner där Joanna som Ledomot
röstat ja.
THS har röstat igenom att varje tentamen skall vara anonym för att förhindra diskriminering.
KTH’s nya rektor mötte med THS och meddelande att salstentor skall bli anonyma, men laborationer
var opraktiskt att implementera anonymitet i.
Christer Fugelsang är övervakare och var närvarande under senaste Kårfullmäktige. Han går ifrån sin
tjänst i 2023.
En motion från en miljöorganisation föreslog att all mat skall utgå från att vara vegansk. Motionen
röstades inte igenom av kårfullmäktige.

0. THS, KS

Ingen representant närvarande.

0. Övriga

Oliver: Frågar om Lokalnämndens rapport och överlämning.
Har gjort en verksamhetsplan + rapport. Skattkistan skall fixa. Köket skall kontrolleras. Biljardbordets
matta skall bytas i mars 2023.

0. Besluts- och diskussionspunkter

1. Entledigande av…

1. Amanda Mungdee (Revisor, Vice talman).

Oskar Lind lämnar kl. 18:11.
Röstlängd justeras till 16 röster kl. 18:11.

Amanda Mungdee har föreslagit att avgå.

Sektionsmötet beslutar
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Att rösta igenom avsättningen av Amanda Mungdee från sina tnjänster som Revisor och Vice Talman

0. Valet av…

1. Styrelsesekreterare

Alaufia McCraigon Westerberg nomineras av Hugo.

Sektionsmötet beslutar

Att rösta igenom Alaufia McCraigon Westerberg som styrelsesekreterare.

2. Vice QM (Vice Qlubbmästare)

Sektionsmötet beslutar

Att valet av vice Qlubbmästare bordläggs.

3. Vinstmästare (Qlubbmästeriets kassör)

Joanna: Förslår att bordlägga valet.

Sektionsmötet beslutar
Att bordlägga valet av Vinstmästare.

4. SNO (Studienämndens Ordförande)

Jesper Sjöberg: Föreslår sig själv till rollen.

Hugo: Nominerar Jesper Sjöberg.

Sektionsmötet beslutar

Att Jesper Sjöberg röstas in som SNO.

5. Vice talman

Sektionsmötet väljer att bordlägga valet av vice talman.

6. Revisor

Joanna Kubik: Nominerar Sebastian Stark.

Sektionsmötet beslutar

Att Sebastian Stark röstas in som Revisor.

7. FOrd (Företagsgruppens ordförande) 

Hugo: Nominerar sig själv.

Sektionsmötet beslutar
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Att rösta in Hugo Augustsson som FOrd.

8. Valberedningsordförande

Sektionsmötet beslutar

Att bordlägga valet av valberedningsordförande.

9. Vice valberedningsordförande 

Sektionsmötet beslutar

Att bordlägga valet av vice valberedningsorförande.

0. Övrigt

Hugo Augustsson rapporterar att Osqvik är bokat till den 9e april 2023.
Moa: Nämner att många deltagare lämnade Osqvik morgonen efter utan att hjälpa till med städning,
samt uttrycker sin åsikt om dålig planering kring transport av all utrustning från Osqvik.
Jesper Fleetwood: Påpekar att det fanns och finns inga dedikerade förare.
Moa: Föreslår att en regel implementeras.
Joanna: Berättar att THS pratade med X fullmäktige där THS styrelsen kan potentiellt ordna en hyrbil
till billigare pris.
Sebastian: Förklarar sortering av sopor och avfall på Osqvik och nämner att allting kan, förutom pant,
kan slängas på plats.
Jesper Sjöberg: Nämner att det fanns mycket sopor och att både han och Linus Michellin behövde
åkte taxi då Oskar Blom’s bil var full med sopor samt utrustning som skulle återlämnas till Rudan.
Sebastian: Förslår att det ska finnas bättre koll på ”dagen-efter-Osqvik”.

1. Övriga frågor
Jesper Fleetwood tog upp att en verksamhetsplan för lokalnämnden för 2023 är gjord.

Jesper Fleetwood presenterar verksamhetsplanen för styrelsen.

Sektionsmötet beslutar
Att rösta igenom Jesper Fleetwoods verksamhetsplan för Lokalnämnden.

Sebastian Stark: Påpekar att TV:n inte fungerar.
Hugo: Konstaterar att han undersökt TV:n utan lycka.
Hugo nämner även att det finns mindre gafflar, samt att SL-tidvisningen är trasigt.
Joanna Kubik: Frågar om kaffeservering kan serveras innan/under mötet då det varit
en tidigare tradition. Detta kommer nu att göras framöver.
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Noah: Berättar att Qlubbmästeriet har svårt att bli av med pant då PantaMera inte
längre kan samarbeta med mästeriet.
Moa Eklund: Tipsar om att det går att få en leverantör att hpp panten eller använda en
tjänst där de hämtar pant.
Jesper Sjöberg: Nämner att pant-tjänst kan vara strikta kring oönskat innehåll i
pantpåsarna.

2. Nästa möte

Hugo: Föreslår att SMP4 skall ske första veckan i maj månad, innan Quarnevalen.

CESÅ skal även tas upp under nästa möte.

0. Mötets avslutande
Talman Lucas Daunfeldt förklarar mötet avslutat kl. 18:46.

Mötesordförande: 

___________________
Ort & datum 

___________________
Namnteckning 

___________________
Namnförtydligande

Justerare #1 

___________________
Ort & datum 

___________________
Namnteckning 

___________________
Namnförtydligande

Justerare #2

___________________
Ort & datum 

___________________
Namnteckning 
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___________________
Namnförtydligande


